
RLE- overleg
16 maart 2021 via Teams

Deelnemers
David Haelterman: schepen van Lokale Economie

Lien Meys: tijdelijke deskundige ondernemen van de gemeente

Erik Van Driessche: voorzitter

Mariska Vandervoort: penningmeester

Rita Verloy: secretaris

Ingrid Debroey: vertegenwoordiger van de marktkramers

Patrick De Smedt

Christel Alaerts

Hedwig Jenaer

Nathalie Byvoet

Chantal Janssen

Dirk Hendrickx

Luc Vanden Bosch

Mariska merkt op dat zij nog geen officiële aanstelling tot penningmeester ontvangen heeft.

Agenda
Voorstelling Lien Meys

1. Korte voorstelling van Lien als tijdelijke vervanger van Cleopatra die niet meer in dienst is.

2. Alle vragen ivm ondernemen kunnen nog steeds aan ondernemen@kortenberg.be gericht
worden. Het adres blijft actief.

Brochure handelaars verstuurd door de gemeente

1. Hier geven de deelnemers aan de vergadering hun opmerkingen ivm de brochure. Meest
voorkomende kritiek is dat niet alle handelszaken van Groot-Kortenberg opgenomen zijn.
Verschillende middenstanders waren niet op de hoogte van het verschijnen van deze
brochure en konden dus niet inschrijven. Er was ook een opmerking ivm de bedeling. Heeft
iedereen deze gids wel ontvangen?

mailto:ondernemen@kortenberg.be
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2. David geeft toelichting;  er waren drie redenen om over te gaan tot de huidige vorm.
● Aangezien de gemeente niet over een volledige lijst van de ondernemers beschikt en er

geen tijd en personeel was om deze te vervolledigen werd er gekozen om de deelnemers
aan de cadeaubon ( toch een 100-tal) in de brochure op te nemen.

● Koop Lokaal werd extra onder de aandacht gebracht.
● De gemeente ontving een subsidie voor een bepaalde doelgroep. Om niet stigmatiserend

te werk te gaan werd er gekozen om cadeaubons onder deze mensen te verdelen. De
brochure maakte duidelijk waar ze te gebruiken.

3. Hoe dit beter aanpakken om frustratie onder de ondernemers te vermijden?
● Verschillende ideeën worden naar voor gebracht zoals de idee om als RLE een boekje uit te

brengen. Dit kan volgens David, zelfs met subsidies. Alles start met de aanleg van een up to
date lijst van de huidige ondernemers en vrije beroepen.

● Wordt de ondernemerslijst op de gemeentelijke website aangepast? De website is
momenteel niet overzichtelijk en beperkt.

● Ook vrije beroepen opnemen.
● Licht opsteken bij gemeenten waar wel een degelijke oplijsting online staat ( Haacht,

Bertem…).
● Binnen de RLE een werkgroep oprichten die zich met de opmaak van deze lijst bezighoudt.
● Unizo heeft een beperkte lijst. Deze zal door Patrick opgevraagd worden om als basis te

gebruiken. Patrick gaat eveneens contact opnemen met de persoon die op facebook reeds
bezig is met een lijst.

Gemeente/politiezone en aanpak Coronamaatregelen ihkv ondernemen

1. Er werden enkele voorvallen gemeld ivm te grove aanpak van sommige politiemensen. Dit
oa tijdens de lichtjeswandeling. Dit zorgt voor frustratie.

2. Dienst Ondernemen neemt dit punt op.

Werkwijze goedkeuring verslag RLE

1. Indien er na een termijn van 14 dagen  na ontvangst van het verslag  geen opmerkingen
gemaakt zijn,  wordt het verslag als goedgekeurd beschouwd.

Vergaderkalender 2021 - systematiek vastleggen

1. Er wordt geopteerd om om de twee maanden te vergaderen en dit op dinsdagavond.
2. Data volgen.

Varia

Er worden enkele voorstellen gedaan van activiteiten die de jaarlijkse braderie zouden kunnen
vervangen:
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- Handelszaken op zaterdagavond later open laten, eventueel in combinatie met kermis
en/of avond markt.

- Een fietstocht organiseren langs alle Kortenbergse handelaars.

Opmerkingen

1. Het was een constructieve vergadering waar iedereen de kans kreeg om zijn zegje te doen.
RLE zal nog meer in de aandacht gebracht worden zodanig dat er mogelijks nog wat leden
bijkomen.

Agenda voor volgende vergadering
Datum en agenda worden nog meegedeeld.

Verslag opgemaakt door Rita Verloy.


